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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE 

INFORMACE O JEDNÁNÍ 

DATUM ČAS MÍSTO DATUM DALŠÍHO JEDNÁNÍ 

17/4/2013 18,00 – 20,00 RADNICE MČ PRAHA 18 15/5/2013 

JEDNÁNÍ ŘÍDIL: JEDNÁNÍ ZAPSAL: OVĚŘOVATEL ZÁPISU KOPIE 

JAN MIKULECKÝ JAN MIKULECKÝ JIŘÍ HÁJEK RADA MČ, VLADISLAV GERHARD 

ÚČASTNÍCI 

JAN MIKULECKÝ (JM), PAVEL FILÍPEK (PF), RADEK VYBÍRAL (RV), JIŘÍ HÁJEK (JH, 

OMLUVENI NEPŘÍTOMNI BEZ OMLUVY 

JITKA LEPIARZOVÁ (JL), JANA KÁPAROVÁ (JK)  

PŘEHLED PŘEDCHOZÍCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN STATUS 

34 Připravit základ příručky pro SVJ Jan Mikulecký, Jitka 
Lepiarzová, Radek 
Vybíral 

16/4/2013 Nový termín 

35 Zaslat emailem komentáře k připravovanému projektu parkoviště Všichni 31/3/2013 Splněno 

36 Připravit článek o semináři SVJ do LL Jan Mikulecký 20/3/2013 Splněno 

TÉMA 1: STAV PROJEKTŮ U LETIŠTĚ – OCHRANA SYSLA PROTI NÁKLADNÍM AUTŮM 

Investoři původně uvažovali, že vjezd a výjezd ze staveniště bude v severovýchodním rohu, tzn. že bude napojen na 

polní cestu využívanou jako příjezd nákladních automobilů na stavbu. Nákladní auta s betonem a dalším stavebním 

materiálem měla jezdit v ochranném pásmu Národní přírodní památky Letiště Letňany. Reálně hrozilo, že těžká 

doprava významně naruší biotop sysla, který je chráněným živočichem a v Letňanech má jednu z největších populací 

v České republice. MČ Praha 18 navrhovala, aby nákladní auta byla odváděna Polaneckého ulicí na Mladoboleslavskou. 

Pražský magistrát vyhověl letňanským připomínkám a v projektu Obytný souhlas Nová Toužimská investorovi 

plánovou trasu nákladní dopravy nepovolil, ve druhém projektu stanovil přísné podmínky pro její provozování. 
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TÉMA 2: NOVÁ PARKOVACÍCH MÍSTA NA SÍDLIŠTI 

JM na minulé komisi představil záměr na vybudování nových parkovacích míst (mimo projekt Letňanských lentilek). 

Proběhla další diskuse. Usnesení bude přijato na dalším jednání komise. 

TÉMA 3: PROJEKT „INDEX ČISTOTY - METODIKA PRO STANOVENÍ ČISTOTY VEŘEJNÝCH PROSTRANSTVÍ“ 

Komise projednala nabídku na zjištění indexu čistoty a porovnání s ostatními městskými částmi. Komise doporučuje 

Radě MČ Praha 18, aby objednala realizaci projektu index čistoty. Komise doporučuje, aby jako kontroloři byli využiti 

senioři a maminky na rodičovské dovolené. 

TÉMA 4: SADOVÝ PROJEKT DPS MALKOVSKÉHO 

V roce 1997 byl připraven projekt sadových úprav v DPS Malkovského. PF připraví srovnání projektu se současným 

stavem a navrhne možné úpravy. 

TÉMA 5: RŮZNÉ 

Parkování v NPP – Společnosti PVA a Hochtief se dohodli na možnosti parkovat na protějším pozemku, kde by měl stát 

projekt kancelářské budovy. Dle názoru komise je toto dočasné řešení možné, ale musí být zajištěna ochrana obyvatel 

Kolonky. 

Popelnice – proběhla diskuse o nepořádku kolem popelnic nejen na sídlišti. Jednotliví členové se pokusí navrhnout 

řešení pro svou lokalitu. 

 

PŘEHLED ZADANÝCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN 

34 Připravit základ příručky pro SVJ Jan Mikulecký, Jitka 
Lepiarzová, Radek 
Vybíral 

Zatím 
neurčen 

37 Připravit srovnání projektu sadových úprav DPS se současným stavem a navrhnout možné 
úpravy zeleně 

Pavel Filípek 10/5/2013 

Podpis předsedy  Podpis ověřovatele 


